



HOORAY FOR PRE-K!

Registration is open for pre-kindergarten through the Boston Universal Pre-K Program.

- ✓ 6.5 hours per day, 180 days per year, at **no cost** to families
- ✓ Small classrooms with highly trained teachers
- ✓ Build skills through play-centered learning
- ✓ Students learn from the Boston Public Schools curriculum which exceeds national standards

Boston Universal Pre-K ("UPK") serves children three and four years old in the City of Boston and provides a **free, high-quality** preschool education.

Apply now or get more information on program options at bostonpublicschools.org/UPK, or scan the QR code.

PreK
Boston



BOSTON
Public Schools





مرحى لبرنامج مرحلة روضة أطفال (ما قبل المدرسة) Pre-K !!

التسجيل مفتوح لبرنامج بوسطن الشامل لمرحلة روضة أطفال (ما قبل المدرسة) "Boston Universal Pre-K"

- 6.5 ساعات في اليوم، 180 يومًا في العام، بدون أي تكلفة على العائلات.
- بناء المهارات من خلال التعلم عبر اللعب.
- فصول مدرسية صغيرة مع معلمين مُدرّبين تدريبًا عاليًا.
- يتعلم الطلاب المنهج الدراسي المعتمد بمدارس بوسطن العامة الذي يتجاوز المعايير الوطنية.

يخدم برنامج بوسطن الشامل لمرحلة روضة أطفال (ما قبل المدرسة) "Boston Universal Pre-K" الأطفال البالغين ثلاثة وأربعة أعوام المقيمين في مدينة بوسطن، ويقدم برنامج مجاني عالي الجودة .

سجل الآن أو احصل على مزيد من المعلومات عن خيارات البرنامج من خلال هذا الرابط:
bostonpublicschools.org/upk ، أو من خلال مسح رمز الاستجابة السريعة.

PreK
Boston



BOSTON
Public Schools

